

1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
2. Christmas Sunday Service: 12/24 10:00am.
3. We have 45 people sign up for all EFC English winter retreat at Pine Summit. Please pray. Bus fee: \$20. People need to come to church at 11am on Friday having already eaten or with a sack lunch. The bus will leave at 12:00pm sharp. We should arrive back at church by 3:30 or 4pm on Monday afternoon.. Contact person: Pouger Ann 949-786-0846.
4. Short Term Mission to New Zealand: 4/5 to 4/21. Please contact Susanna, if you are interested.
5. 2007's Sunday School - 1st. Quarter, Jan. to Mar.:

Spiritual Gifts	Taiwanese-1	10:10-10:50am	208A
Mission	Taiwanese-2	10:10-10:50am	208B
Spiritual Gifts	Mandarin-1	11:10-11:50am	208A
Mission	Mandarin-2	11:10-11:50am	208B
The Basic of Christianity	Mandarin-3	11:10-11:50am	201
Spiritual Gifts & Service	Jr. High	11:10-11:50am	209
Questions About God	H. School	11:10-11:50am	204
Old Testament Survey	Col. & Adults	11:10-11:50am	205

6. On 1/14/07 after Sunday lunch at the Social Hall, there will be a group discussion hold at the social hall opened for all church members to give suggestions to the church. Please come and give your valuable suggestions to the church so that we can do better in the future.
7. Our church will close the accounting in Evertrust Bank, please do deposit your check before 12/31/06.
8. a. Our sister church Tainan EFC in Taiwan is under reconstruction now. As of 1/7/07, they are meeting on Tainan Seminary School. Our church has adopted EFC Puli since summer 2006. The church has relocated to new address recently. The new address is No. 309, Tun Rong Road, Puli, Nanto county. The phone number remains the same.
9. The church will provide breakfast every Sunday at 8:45am, and followed by a prayer meeting at 9am in room 208.
10. Computer software workshop - Using Photo Story software in classroom 209 at 1-2 pm today.
11. Library: a. EFCOC has a gift of 2007 Calender for each family. If you did not get it yet, please go to the library and talk to deacon Mei Chen.
12. Body News: Sister Annie Yang's father had a little bit of improvement. Please pray.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church
of
Orange County

12月24日2006年

2452期

●Worship/主日崇拜程序●

全教會聖誕節聯合(Christmas Service) 10:00AM

Call to Worship	宣召
Special Music :	獻詩 :
Christmas Carol :	聖誕組曲 :
Scripture Reading :	讀經 :
<i>Matt. 5:13-16</i>	太 5:13-16
Message: Pr. Chen	證道 : 陳敏欽牧師
<i>The Salt Of The Earth And</i>	<i>地上鹽, 世上光</i>
<i>The Light Of The World</i>	
Response Hymn : # 253	詩歌回應 : # 513
<i>Jesus Love Me</i>	耶穌愛我
Pray for the Offering	奉獻禱告
Announcements	歡迎/報告
Doxology & Benediction	頌榮/祝禱

The Year of Evangelism / 佈道年-宣道得人

Behold, The Harvest Is Ready / 舉目觀看, 收割莊稼

榮譽牧師(Pastor Emeritus) : 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff) : 陳敏欽(Pr. Chen)、林政勳(Pr. Lin)、Pr. Gabe Barber
地址(Add) : 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

電話(Tel) : 714-534-5531(辦公室) 714-534-2264(Fax)

	台語部 TAIWANESE	華語部 MANDARIN	英語部 ENGLISH	兒童部 CHILDREN
9:30 AM	主日學 Sunday School	禮拜 Worship	禮拜 Worship	禮拜 Worship
11:00 AM	禮拜 Worship	主日學 Sunday School	主日學 Sunday School	主日學 Sunday School

上週人數及奉獻

Last Week Attendance & Offering

主日學 Sunday School	
17	39

禮拜 Worship	
89	79
全部禮拜人數 Worship Total 244	

經常費 General Fund	
\$2,076.61	\$4,137.00
\$585.00	\$3.50

其他奉獻 Other Offering	
感恩 Thanks 建堂 Building	\$1,900.00
宣道 Mission 愛心 Love	\$92.00 \$100.00

上週奉獻共計 Last Week Offering Total	\$8,894.11
該月累計 Accumulation for the Month	\$35,018.22
該月預算 Budget for the Month	\$51,130.00

今日招待及司會 Today's Ushers & Presiders	今日領詩 Today's Ushers & Presiders
Lydia Phoebe	聯合 詩 班 鋼琴 宋純如
劉富誠 Andrea Chen / 徐聖耀	許憚俐
下週招待及司會 Next Week's Ushers & Presider	值星 Next Week's Ushers & Presider
黃武永齡 陳瓊琪 李佳穎 吳瓊枝 高淑敏 田英康 孫瑞利	Winter Retreat 午餐 Lunch 服務 今日 Adult 下週 雅歌 Playground 巡邏
下週証道 Next Week's Preachers	今日 Next Week's Preachers
林政勳牧師 林政勳牧師	今日 郭家暢

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【聖誕慶祝】今日 10:00am 聖誕主日，全教會聯合。

【電腦軟體講座】今日 1-2pm 在 209 室，教導 Photo story 軟體的操作。

【紐西蘭短宣】4/5-21/07。欲參加者請向聖慧報名。

【台福英語青年冬令會】12/29-1/1 在 Pine Summit。我們有 45 人報名。請代禱。12/29 11:00am 在教會集合，車費：\$20，自備午餐；1/1 3-4pm 回到教會。聯絡人：安寶傑 949-786-0846。

【主日學】2007 年第一季（1-3 月）：

恩賜知多少	台(1)	10:10-10:50am	208A
宣教學	台(2)	10:10-10:50am	208B
恩賜知多少	華(1)	11:10-11:50am	208A
宣教學	華(2)	11:10-11:50am	208B
初信造就	華(3)	11:10-11:50am	201
恩賜與服事	Jr. High	11:10-11:50am	209
認識神	H. School	11:10-11:50am	204
舊約概論	Col. & Adults	11:10-11:50am	205

【座談會】1/14/07 中餐後於交誼廳將舉行全教會的座談會。請兄姊踴躍參加並對教會各項事工及有待改進事項提出建言。

【財務】本會將關閉 Evertrust 銀行的帳戶，請於 12/31 日前兌現支票。

【每日靈修】全年讀經及背經活動，下半年達成目標者，請主動在 12/31 前與靈修組同工陳陵雲及朱虹姊妹聯絡。名單將於 1/7 主日公佈，並有獎品贈送。

【埔里教會】本會領養之教會，人數有所增長，預定在 12/8 遷至新址：南投縣埔里鎮東榮路 309 號，電話仍不變。

【台南教會】本會姊妹教會，正進行拆遷重建。自明年 1/7 起主日聚會改在台南神學院（台南市東門路一段 117 號第 1 教室），禱告會和小組聚會仍在原址。請多關心。

【圖書室】教會贈送每家一份 2007 年月曆，若尚未領取或想贈送慕道友的，請提早向陳美如執事領取。

【肢體消息】楊本藍姐妹的父親楊祚家先生有些微的進步，住院在台北三總。請繼續代禱。